
Zápis 3 
 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Horka u Staré Paky 
 
datum konání:  1. 3. 2023 
místo konání:  Klub Sokol Horka u Staré Paky 
začátek:   19:00 hodin 
ukončení:   19:40 hodin 
přítomno:  7 členů zastupitelstva 

občané viz. prezenční listina 
zapisovatel:  Mgr. Martina Sedláková 
ověřovatelé:  Martin Bajer, Ludmila Sekyrková 
 
návrh programu schůze: 
 

1) Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
2) Složení slibu nového člena zastupitelstva  
3) Odměna nového člena zastupitelstva  
4) Zvolení nového předsedy kontrolní komise 
5) Dojmenování nového člena kontrolní komise  
6) Zpráva z finanční komise  
7) Schválení rozpočtu obce na rok 2023 
8) Schválení účetní závěrky za rok 2022 
9) Žádost o finanční dar pro Svaz tělesně postižených v ČR -MO Jilemnice  
10) Žádost Pošty Partner na Horkách o příspěvky na elektrickou energii pro provoz jejich pobočky  
11) Zvolení nového zástupce pro jednání s MÚ Jilemnice ohledně změny ÚP Horka  
12) Schválení veřejnoprávní smlouvy na pečovatelský příspěvek pro rok 2023, smlouva č. 41215020 

s MÚ Jilemnice 
13) Různé, závěr 

  



1. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu 
 

Starostka obce navrhla ověřovateli zápisu Martina Bajera a Ludmilu Sekyrkovou, zapisovatelkou Martinu 
Sedlákovou.  
 
Návrh usnesení č. 1. 1. 
ZO po projednání schvaluje navrženého zapisovatele a ověřovatelé zápisu. 
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 1. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje navrženého zapisovatele a ověřovatelé zápisu Martina 
Bajera a Ludmilu Sekyrkovou. 
Usnesení č. 1. 1. bylo schváleno. 
 
Starostka obce seznámila zúčastněné s programem zasedání.  
 
Návrh usnesení č. 2. 1.  
ZO obce schvaluje program o 13 bodech.  
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 2. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje program zasedání.  
Usnesení č. 2. 1. bylo schváleno. 
 

2. Složení slibu nového člena zastupitelstva  
 

Jelikož se Jan Hanuš svého mandátu vzdal a první náhradník z kandidátky Sousedé, Václav Bajer mandát 
nepřijal, novým členem zastupitelstva se stává paní MVDr. Marcela Munzarová.  Aby mohla vykonávat 
svůj mandát, musí nejprve složit zákonem předepsaný slib. Byl přečten text slibu a poté byla MVDr. 
Marcela Munzarová vyzvána ke složení slibu pronesením slova „slibuji“ a podepsání se do připraveného 
archu, což tak provedla.   
 

3. Odměna nového člena zastupitelstva  
 

Bylo navrženo, aby nový člen zastupitelstva pobíral odměnu ve výši 500,- Kč hrubého měsíčně ode dne 
2. 3. 2023. 
 
Návrh usnesení č. 3. 1. 
ZO stanoví odměnu za výkon nového člena zastupitelstva ve výši 500 Kč hrubého měsíčně s platností od 
2. 3. 2023. 
Schváleno: 6 členů pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 3. 1. Zastupitelstvo obce stanoví odměnu nového člena zastupitelstva 500,- Kč hrubého 
měsíčně ode dne 2. 3. 2023. 
Usnesení č. 3. 1. bylo schváleno. 
 

4. Zvolení nového předsedy kontrolní komise 
 

Starostka navrhla MVDr. Marcelu Munzarovou jako předsedkyni kontrolní komise.  
 
Návrh usnesení č. 4. 1.  
ZO schvaluje MVDr. Marcelu Munzarovou jako předsedkyni kontrolní komise.  
Schváleno: 6 členů pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování. 



Usnesení č. 4. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje jako předsedkyni kontrolní komise paní MVDr. Marcelu 
Munzarovou.  
Usnesení č. 4. 1. bylo schváleno. 
 

5. Dojmenování nového člena kontrolní komise  
Starostka oslovila MVDr. Marcelu Munzarovou, aby sdělila, koho si určila místo sebe za člena kontrolní 
komise.  Paní Munzarová si určila za člena kontrolní komise Jana Hanuše. 
 

6. Zpráva z finanční komise  
 

Předsedkyně finanční komise, Alena Ježková, přečetla zápis ze schůze finančního výboru Obecního úřadu 
Horka u Staré Paky ze dne 21. 2. 2023: „Návrh rozpočtu 2023 je vyvěšen na úřední desce od 10. 2. 2023 
doposud (do 1. 3. 2023). Rozpočet je schodkový. Návrh je přílohou tohoto zápisu. Příjmy tvoří 
4 899 900, Kč plus zahrnuté zůstatky na účtech ve výši 4 555 710,18 Kč. Výdaje tvoří 9 455 610,18 Kč. 
Pokladní hotovost k dnešnímu dni činí 19 346,-Kč. Stav pokladny souhlasí.“  
 

7. Schválení rozpočtu obce na rok 2023 
 

Starostka obce sdělila, že návrh rozpočtu obce Horka u Staré Paky pro rok 2023 byl vyvěšen od dne 
10. 2. 2023 do dne 1. 3. 2023, jak bylo řečeno Alenou Ježkovou, jako předsedkyni finanční komise. 
Starostka přečetla některé položky, které jsou uvedeny v návrhu rozpočtu. Byl jím návrh příjmů za loňský 
rok ve výši 4 938 879,13Kč, kdy pro rok 2023 je návrh skoro stejný, tedy příjmy ve výši  4 899 900 Kč. 
Z loňského roku zbyly finanční prostředky ve výši 4 555 710,18Kč, celkové příjem 9 455 610,18Kč. Výdaje 
v celkové výši 9 455 610,18 Kč.  

 
Zmínila, jaké výdaje bude mít obec v roce 2023 a za jakou částku- oprava vodojemu-  1 000 000Kč, 
nebytové hospodářství- 1 625 000Kč. Starostka obce sdělila občanům, že se bude předělávat místnost 
pro prostory kanceláří obecního úřadu. Záměr je, přesunout prostory obecního úřadu do přízemí, kde by 
vznikla nová místnost místo pošty. Pošta by se zachovala, ale byla by přesunuta do jiné části v přízemí. 
Dále by zde vznikl prostor pro zasedací místnost, nové toalety a kuchyňku. Zmínila, že se uvolnil byt 
v prvním patře po Čechových a zde je záměr do budoucna vybudovat dva až tři nové byty k pronájmu.  
K rozpočtu dále uvedla, že jeho návrh je schodkový, finance ve výši 1 842 110,18 Kč se dávají na nákup 
pozemků, kdyby byla možnost.  
 
Návrh usnesení č. 5. 1.  
ZO schvaluje rozpočet obce pro rok 2023. 
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 5. 1.  Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet obce 2023 ve výši: příjmy ve výši 4 899 900,- 
Kč a výdaje ve výši 9 455 610,18 Kč. Vyrovnanost stran MD a D tvoří zůstatek na běžných účtech ve výši 
4 555 710,18 Kč. Rozpočet je schodkový.  
Usnesení č. 5. 1. bylo schváleno. 
 

8. Schválení účetní závěrky za rok 2022 
 
Starostka obce nabídla občanům, že je v době veřejného zasedání možno nahlédnout do účetní závěrky 
za rok 2022. Tuto možnost nikdo nevyužil. Přistoupeno bylo tedy ke schválení účetní závěrky za rok 2022. 
 
Návrh usnesení č. 6. 1. 



ZO schvaluje účetní závěrku za rok 2022. 
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 6. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje účetní závěrku roku 2022.  
Usnesení č. 6. 1. bylo schváleno. 
 

9. Žádost o finanční dar pro Svaz tělesně postižených v ČR -MO Jilemnice  
 
Starostka obce přečetla dopis od pana Josefa Farského, předsedy MO Jilemnice, v kterém bylo uvedeno, 
že se na obecní úřad obrací s žádostí o finanční příspěvek na zajišťování autobusové dopravy na zájezdy, 
výlet a divadlo. V dopise bylo mimo jiné uvedeno, že si velice váží naší předešlé finanční podpory, jelikož 
by jejich činnost nemohla být uskutečňována v takovém rozsahu, příp. vůbec.  
 
Starostka obce zmínila, že se jedná o dlouholetou spolupráci s MO Jilemnice. Každý rok obec přispívala 
5.000Kč , proto i navrhla opět stejnou částku, tedy 5.000Kč. Paní Munzarová se přihlásila o slovo a optala 
se, kolik je v MO Jilemnice členů z obce Horka u Staré Paky, kdy starostka jí odpověděla, že je 13 členů.  
 
Návrh usnesení č. 7. 1. 
ZO schvaluje poskytnout finanční dar pro Svaz tělesně postižených v ČR- MO Jilemnice ve výši 5.000Kč. 
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 7. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar pro Svaz tělesně postižené v ČR – MO 
Jilemnice ve výši 5 000,- Kč.  
Usnesení č. 7. 1. bylo schváleno. 
 

10. Žádost Pošty Partner na Horkách o příspěvky na elektrickou energii pro provoz jejich 
pobočky  

 
Starostka obce přečetla dopis od pana Steinze Stanislava -  provozovatele pošty, zástupce Pošty Partner. 
Jeho dopis se týkal elektrické energie, kterou užívá pro provoz pošty v budově obecního úřadu. V dopise 
žádá o příspěvek na elektrickou energii od obecního úřadu Horka u Staré Paky. Starostka zmínila, že 
s panem Steinzem jednala a osobně mu sdělila, že má obec v plánu provést rekonstrukci prostorů pošty a 
proto ať posečká se svou žádostí, že se o všem dohodnou po přestavbě.  
 
Návrh usnesení č. 8. 1.  
ZO schvaluje zamítnutí žádosti od pošty Partner na Horkách na elektrickou energii pro provoz jejich 
pobočky.  
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení 8. 1. Zastupitelstvo obce zamítá finanční žádost pošty Partner p. Stanislav Steinz na úhradu 
jejich prostorů v budově OÚ čp. 41 elektrickou energii.  
Usnesení č. 8. 1. bylo schváleno. 
 

11. Zvolení nového zástupce pro jednání s MÚ Jilemnice ohledně změny ÚP Horka  
 

Starostka obce uvedla, že byl pro toto jednání jmenován Jan Hanuš, který ale tedy v zastupitelstvu není a 

proto jako nově zvolený člen, který bude zastupovat obec při komunikaci při zpracování změn ÚP, bude 

tedy ona, jmenovitě Jana Bajerová. 

Návrh usnesení č. 9. 1.  

ZO schvaluje nového zástupce obce pro komunikaci při zpracování změny ÚP Janu Bajerovou. 



Schváleno: 6 členů pro, 0 proti, 1 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 9. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje zástupcem pro kontakt s MÚ Jilemnice paní Janu 
Bajerovou ohledně jednání změny ÚP.  
Usnesení č. 9. 1. bylo schváleno. 
 

12. Schválení veřejnoprávní smlouvy na pečovatelský příspěvek pro rok 2023, smlouva 
č. 41215020 s MÚ Jilemnice 

 
Starostka obce uvedla, že tuto pečovatelskou službu máme danou smlouvou a to pro dva občany. Tato 
služba je placena zálohovou platbou a to podle občanů, kdy Horka platí 12.506,83 Kč.  
 
Návrh usnesení č. 10. 1.  

ZO schvaluje veřejnoprávní smlouvu na pečovatelský příspěvek pro rok 2023, smlouvu č. 41215020 
s MÚ Jilemnice.  
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování. 
Usnesení č. 10. 1. Zastupitelstvo obce schválilo smlouvu č. 41215020 s MÚ Jilemnice na pečovatelský 
příspěvek pro rok 2023.  
Usnesení č. 10. 1.  bylo schváleno. 
 

13. Různé, závěr 
 

1. Žádost o podporu Domova svatého Josefa 
Starostka obce přečetla dopis se žádostí o podporu Domova sv. Josefa, v kterém bylo uvedeno, že Domov 
sv. Josefa je i po 21 letech od svého založení stále jediným lůžkovým zařízením pro nemocné 
roztroušenou sklerózou, kterým v Česku trpí tisíce lidí a oni jsou ti, kteří těm, co jsou na invalidním vozíku 
pomáhají, a stabilizují jim zdravotní stav pomocí nákladných terapií. Dále v dopise Mgr. Dominik 
Melichar, zástupce ředitele uvádí, že jsou odkázání na podporu individuálních dárců, nadací či měst a 
obcí. Děkoval nám za podporu, kterou jsme jim poskytli v uplynulých letech a obrátili se  na nás opět 
se žádostí o finanční podporu. 
 
Návrh usnesení č. 11. 1. 

ZO schvaluje, abychom Domovu sv. Josefa přispěli částkou ve výši 1.000 Kč. 
Jednohlasně schváleno: 7 členů pro, 0 proti, 0 se zdržel hlasování.  
Usnesení č. 11. 1. Zastupitelstvo obce schvaluje finanční dar ve výši 1 000,- Kč pro Oblastní charitu 
Červený Kostelec, středisko Domov sv. Josefa.  
Usnesení č. 11. 1. bylo schváleno. 
  

2. Kolaudace 
Dále starostka obce sdělila, že proběhla kolaudace vodovodu ke hřišti, která dopadla dobře a může 
se využívat. Další kolaudace byla provedena na křižovatce, po 5 letech jejího užívání.  
 

3. Rekonstrukce mostu na 1/16 Horka u žirafy 
Dále uvedla, že došlo k jednání s panem Machem z ŘSD a proběhne rekonstrukce mostu u žirafy. Zatím 
není vysoutěžený vykonavatel, termín instalace náhradního přemostění je ale ve dnech 18. 4.  a 
19. 4. 2023. Toto přemostění bude jednosměrné a na semafory. Uvedla, že chtěli široké přemostění, 
ale jelikož se nedohodli s panem Mikulkou – majitelem pozemku, bude, jak bylo uvedeno, tedy provoz 
jednosměrný a na semafory. Termín rekonstrukce je do 13. 9. 2023, plus jeden měsíc na dokončovací 
práce. Důvod rekonstrukce je, že do něho zatéká a rozebrat se musí celý.  



 
4. Obchvat Horek 

 Druhé jednání měla starostka obce s panem Wohlmuthem z ŘSD a sdělila, že opět jednají o obchvatu 
Horek, ale nyní přijeli s jiným návrhem, kde už není mimoúrovňová křižovatka,  ale velký kruhový objezd. 
Poskytla občanům mapy k nahlédnutí.  Uvedla dále, že na obchvatu budou pokračovat, ale plán je takový, 
že realizace bude až po obchvatu Nové Paky. Slova se ujal místostarosta Martin Bajer, který uvedl, 
že chtějí získat povolení během 5 let, poté dojde opět k přepočítání a nové kalkulaci. Není zde výhled 
k tomu, že by se obchvat měl ale stavět. Do diskuze se přihlásil pan Hanuš a zmínil, že je třeba ŘSD uvést, 
že výstavba obchvatu je v ochranném pásmu vody. Starostka obce uvedla, že o tomto pásmu ví a i ŘSD na 
to upozorňovala.  
 

5. 200 let založení obce Horka u Staré Paky 
Starostka obce zmínila, že se dává dohromady program na oslavy výročí založení 200 let obce Horka 
u Staré Paky.  
 

6. Přesun odpadů 
Starostka obce uvedla, že veškeré kontejnery u firmy Walraven a Suchánek s.r.o.  budou přesunuty 
k nádraží na Horkách. Bude zde nově domeček na žluté a oranžové pytle a přestalo by se je svážet. 
Občanům tak nebude pytel doma překážet a mohou ho kdykoli do tohoto domečku zavést. Druhé sběrné 
místo bude v Nedaříži za starou hasičárnou, kde by byl nový domeček na odložení pytlů. EKO Jilemnicko 
by tyto pytle samo sváželo v takovém turnusu, na kterém se domluvíme. Domečky budou tak jako 
kontejnery přístupné pro občany 24 h denně, 7 dní v týdnu.  
 

7. Dotazy od občanů 
O slovo se přihlásil pan Vágenknecht. Upozornil na to, že most, který má být v rekonstrukci, má v sobě 
potrubí na vodu. Starostka panu Vágenknechtovi odpověděla, že o tomto firma ví, a mají na to zakreslený 
projekt. Pan Vágenknecht zmínil, že předchozí starosta pan Sedlák k tomuto projektu firmu upozornil na 
to, že v mostu je potrubí, které je uvnitř mostu menší a od mostu zase jiné. Starostka uvedla, že o tomto 
ví a tento průměr potrubí bude vyměněný během oprav a dán do stejného průměru potrubí. Sdělila, že jí 
pan Mach slíbil, že si to pohlídá a hlavně že má vše v projektu. Dále pan Vágenknecht sdělil, že byl odběr 
na rozbor vody, kdy jsme opět prošli, voda je dokonalá a můžeme pít.  
 
O slovo se přihlásila paní Planíková, která se optala, zda-li bude cyklostezka v projektu obchvatu Horek. 
Starostka jí odpověděla, že by byla vhodná varianta za Nedaříž, kde je nová cesta k lesu. Že se zde jedná 
i se starostou se Studence, ale nyní to není v plánu. Raději tedy kolem benzínky. Pan Hanuš zmínil, že 
cyklostezka je v projektu obchvatu Horek u Staré Paky. 
 

8. Jelikož se nikdo další o slovo nepřihlásil, starostka obce poděkovala za účast a 
pozornost, dále popřála hezký večer.  

 
Starostka obce: Jana Bajerová   …………………………………………….. 
 
Zapisovatel: Mgr. Martina Sedláková …………………...............………….. 
 
Ověřovatelé: Martin Bajer   ............................................... 
 
  Ludmila Sekyrková  ….……………………………………….. 
V Horkách u Staré Paky, dne 1. 3. 2023 



 


